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VOLBY 2006
Staňkov celkem Staňkov 1 Staňkov 2 Krchleby Ohučov Vránov

Hlasy v % Poč.mandátů Hlasy v %
KSČM 7.54 1 7.10 7.64 7.83 3.69 15.60
ČSSD 25.67 4 25.49 25.54 34.45 16.13 20.99
KDU-ČSL 16.96 2 19.07 18.11 8.43 9.11 11.52
ODS 49.82 8 48.34 48.70 49.30 71.06 51.90

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA

V úterý 31. října 2006 se v Lidovém domě za účasti občanů uskutečnilo ustavující zasedání nově 
zvoleného zastupitelstva města. Na programu byl slavnostní slib nových zastupitelů a poté tajná volba starosty, 
jeho zástupce a tří členů městské rady. Volby skončily s tímto výsledkem:
Starostou města Staňkova byl zvolen Bc. Alexandr Horák,
místostarostou ing. František Pátý,
členy rady Luděk Straka, Jiří Látal a Zdeněk Strousek.



Staňkovsko     Listopad 2006    strana 2

Pořadí Příjmení, jméno Věk Celkem St 1 St  2 Krchleby Ohučov Vránov

1 Horák Alexandr, Bc. 34 ODS 781 343 283 69 54 32
2 Látal Jiří 60 ODS 654 274 243 59 48 30
3 Straka Luděk 50 ODS 620 277 220 56 45 22
4 Steinbach Josef, MVDr. 61 ODS 606 274 217 48 41 26
5 Hettlerová Ivana, Mgr. 47 ODS 589 256 206 61 40 26
6 Strousek Zdeněk 31 ODS 564 235 208 58 36 27
7 Konopíková Martina 35 ODS 526 222 180 68 36 20
8 Štengl Zdeněk, Mgr. 46 ODS 508 225 187 43 29 24
9 Antony Zdeněk 49 ODS 507 219 183 44 37 24

10 Pittrová Radka 36 ODS 505 227 174 44 35 25
11 Straková Zuzana 45 ODS 498 227 173 44 32 22
12 Konečný Vladimír 57 ODS 496 225 181 39 30 21
13 Dvořák Roman 43 ODS 491 218 171 41 38 23
14 Šobr Jaroslav, Mgr 47 ČSSD 488 212 188 53 16 19
15 Holoubek Rostislav 50 ODS 459 210 153 33 47 16
16 Pavlík Josef, Mgr. 59 ČSSD 445 190 178 45 18 14
17 Kukla Vladimír 42 ODS 442 213 152 30 29 18
18 Pátý František, Ing. 59 KDU-ČSL 380 176 151 19 22 12
19 Roubalová Marie, Mgr. 51 KDU-ČSL 339 175 129 16 9 10
20 Holoubek Rostislav 24 ČSSD 297 123 108 27 26 13
21 Vagner Josef 44 ČSSD 296 114 101 65 7 9
22 Černá Marcela, MUDr. 59 ČSSD 283 137 94 34 9 9
23 Konopová Marcela 33 ČSSD 277 131 106 22 7 11
24 Budín Jindřich 23 ČSSD 271 130 95 29 7 10
25 Tauer Tomáš 33 ČSSD 270 134 93 29 5 9

26 - 27 Kastl Pavel 33 ČSSD 269 125 99 30 6 9
26 - 27 Gruberová Marie, Mgr. 55 KDU-ČSL 269 131 110 20 5 3

28 Karban Antonín 36 ČSSD 251 124 84 29 5 9
29 Cihlářová Marta, MUDr. 55 KDU-ČSL 240 120 87 18 5 10
30 Becková Oldřiška, Mgr. 45 ČSSD 239 108 95 24 6 6
31 Haisová Vratislava 39 ČSSD 221 106 80 24 4 7
32 Doležalová Michaela 28 ČSSD 216 100 67 40 3 6
33 Jiřík Josef 57 ČSSD 215 100 83 21 4 7
34 Kubica Jaroslav 51 KDU-ČSL 212 116 83 6 5 2
35 Zahrádka Karel 59 ČSSD 211 88 66 43 8 6
36 Holeček Luboš, Mgr. 48 KDU-ČSL 196 96 74 8 11 7
37 Černý Václav 54 KSČM 186 68 76 18 8 16
38 Glaserová Anna 58 KDU-ČSL 179 89 77 5 3 5
39 Neznámá Marie 64 KDU-ČSL 155 69 73 5 4 4
40 Jeníková Anna 61 KDU-ČSL 152 85 55 1 2 9
41 Holeček Miloš 42 KDU-ČSL 140 80 54 1 2 3
42 Kumpan Jan 61 KSČM 129 52 53 11 6 7
43 Bastlová Marie, Ing. 56 KDU-ČSL 127 75 49 0 0 3
44 Leitl Jaroslav 58 KDU-ČSL 121 57 34 23 3 4
45 Felix Jiří 57 KDU-ČSL 114 59 49 1 2 3
46 Kovář Miloš 57 KSČM 110 50 38 12 4 6
47 Boříková Jitka 33 KDU-ČSL 99 64 32 1 0 2
48 Janečková Marcela 45 KSČM 85 36 30 12 1 6
49 Bek Jiří 26 KDU-ČSL 84 46 33 2 1 2
50 Inderholc Pavel 53 KSČM 81 37 30 7 1 6
51 Voves Václav 75 KSČM 78 37 24 8 1 8
52 Nový Karel 59 KSČM 75 32 28 6 1 8
53 Černá Melanie 54 KSČM 74 32 27 6 2 7
54 Fay Josef 83 KSČM 68 29 26 6 1 6

55 - 57 Kovář Zdeněk 79 KSČM 63 29 21 6 1 6
55 - 57 Čeman Miloš 49 KSČM 63 29 21 5 1 7
55 - 57 Srbová Věra 76 KSČM 63 27 24 5 1 6

58 Klír Josef 82 KSČM 62 27 23 5 1 6
59 Hermannová Miroslava 74 KSČM 57 24 21 5 1 6
60 Toupalová Helena 76 KSČM 55 26 18 5 0 6

Jednotliví kandidáti podle absolutního zisku hlasů (tučně vytištění jsou nově zvolení zastupitelé)
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 Vážení spoluobčané, dovolte mi, abych Vám všem poděkoval za 
důvěru, které se mi od Vás v komunálních volbách dostalo. Je pro mne 
obrovským závazkem do dalšího volebního období a já pevně věřím tomu, 
že ji nezklamu. Zároveň bych chtěl poděkovat bývalým zastupitelům za 
práci, kterou po celé  čtyři roky pro město odváděli, a osobně bych chtěl ještě 
poděkovat jednomu člověku, který mi byl po čtyři roky nejblíže a který mi 
pomáhal v nelehkých začátcích. Je to bývalý místostarosta Jiří Látal. Jsem 
velice rád, že když se asi před rokem rozhodl, že již nechce v dalším volebním 
období funkci místostarosty vykonávat, přijal moji nabídku, aby byl dál 
členem rady města. Rovněž tak musím poděkovat novému zastupitelstvu za 
důvěru, které se mi dostalo od všech při volbě starosty. Chtěl bych jim tímto 
popřát mnoho úspěchů v nelehké a zodpovědné práci pro město.
 Jsem přesvědčen, že celé zastupitelstvo bude pracovat - 
tak jako v předchozím volebním období - jako jeden tým s jediným cílem, 
kterým bude všeobecné zlepšování podmínek života v našem překrásném 
městě. Příští čtyři roky nebudou v žádném případě roky lehké, čeká nás hodně 
úkolů a hodně práce a finanční situace města není, vzhledem k proběhnuvším 
investičním akcím, nijak růžová. I přesto si myslím, že s Vaší vydatnou pomocí 
se nám podaří většinu vizí, které byly obsaženy ve volebních programech 
kandidujících stran, naplnit. 
 Tou první a nejdůležitější je realizace obchvatu města v tomto 
volebním období. Kvůli politické situaci, která vládla před parlamentními 
volbami a bohužel vládne i v současné době, kdy takřka půl roku od voleb 
nemáme funkční vládu, která by byla schopna přijímat zásadní rozhodnutí ohledně financování, například i našeho obchvatu, se 
nám termín realizace posunul z jara 2007 na podzim nebo spíše jaro 2008. I přesto zůstává obchvat našeho města na trase Plzeň 
– Folmava prioritní a jako takový by měl být postaven a my uděláme všechno proto, aby se to skutečně povedlo, samozřejmě pokud 
nedojde k nějakým dalším nepředpokládaným problémům například s vlastníky pozemků. 
 Další takřka stejně významnou prioritou je získání investora do průmyslové zóny. Zde probíhají intenzivní jednání a snad 
se to podaří. Mezi další akce, které by se měly zrealizovat v následujících čtyřech letech, patří především dokončení rekonstrukce 
základní školy společně s výstavbou víceúčelového hřiště u základní školy a snad i rekonstrukce stávajícího zdravotního střediska, 
ze kterého bychom chtěli vybudovat moderní zdravotnické zařízení včetně nezbytné rehabilitace. Dále bych zmínil ještě realizaci 
II. etapy výstavby kanalizace. Je to stavba, ze které nejsme moc nadšeni, ale která je bohužel nezbytná. V současné době probíhají 
projekční práce a akce by měla být nastartována v tomto volebním období. Všechny zmiňované projekty (kromě obchvatu a 
průmyslové zóny), ale i další (cyklostezka, náměstí apod.) závisí samozřejmě na tom, jak se městu podaří na ten - který konkrétní 
projekt získat finanční prostředky. Zkušenosti máme celkem dobré – za čtyři roky se městu podařilo získat od státu dotace na 
nejrůznější investiční akce ve výši bezmála 85 miliónů korun. K tomu je nutno připočíst dotace od Plzeňského kraje ve výši 
cca 2 milióny korun, například na koupi zdravotního střediska apod., a hlavně i přímé investice Plzeňského kraje ve Staňkově 
– rekonstrukce Nádražní ulice a probíhající rekonstrukce Husovy ulice, které činí zhruba 11 miliónů korun.
  Budeme se dále snažit zlepšovat vzhled našeho města budováním a rekonstrukcí chodníků ve městě, nejdříve na 
průjezdných trasách a pak v dalších částech Staňkova a nechceme zapomínat ani na Krchleby, Ohučov a Vránov. I zde se pokusíme 
zlepšit životní podmínky obyvatel těchto částí Staňkova. Rovněž tak se budeme snažit dále zkvalitnit nabízené služby poskytované 
MTBS a zvětšit jejich rozsah. Všichni zaměstnanci MTBS si musí uvědomit, zda chtějí u města pracovat či nikoli, a tomu pak 
přizpůsobit i svoji pracovní morálku. Totéž platí i pro městský úřad samotný, kde musí bezpodmínečně platit, a doufám, že to již ve 
většině případů platí, že úředníci jsou zde pro občany a ne občan pro úředníky.
     Úkolů nás čeká v příštích čtyřech letech hodně a já pevně věřím tomu, že i s Vaší pomocí, tedy s pomocí všech obyvatelů 
Staňkova, Krchleb, Ohučova a Vránova, dokážeme většinu z nich splnit. 

starosta

SLOVO STAROSTY

Výsledky senátních voleb 2006 ve Staňkově

1. kolo 2. kolo
Ing. Jaroslav  Lobkowicz  KDU-ČSL  13.35

PhDr. Stanislav Volák  US-DEU  5.50
JUDr. Jiřina Rippelová  ČSSD 22.69 45.80
Ing. Věstislav Křenek KSČM  10.90
Eliška Coolidge, roz.Hašková ODS  37.32 54.19
MUDr. Michal Janek NK  10.21

Účast v 1. kole  44.56% 

Účast ve 2. kole  25.98% 



Staňkovsko     Listopad 2006    strana 4

Z archivu
Volby do staňkovských obecních zastupitelstev mezi dvěma válkami
 Osmnáct svátečně oblečených členů obecního zastupitelstva, vzešlého z prvních poválečných  voleb, se sešlo na staňkovské radnici 
29. června 1919 k volbě obecního starosty, jeho náměstků a radních. Před devátou hodinou dopolední se dostavil řídící učitel Jan Trnka, 
zástupce dohlédacího úřadu, aby od nedočkavých pánů přijal slib věrnosti Československé republice. Po složení slibu byla zahájena 
volba starosty. Stal se jím Josef Benda, poté byli zvoleni první a druhý náměstek a nakonec došlo k volbě radních. Volby ukončil zástupce 
dohlédacího úřadu proslovem, v němž apeloval na nově zvolené členy obecního zastupitelstva, aby pracovali společně a bez rozdílu 
příslušnosti k politickým stranám vždy v zájmu obce a republiky.
 Podobný scénář se odehrával i ve Staňkově Vsi. V mladé Československé republice se poprvé volilo podle nového volebního řádu 
v obcích, který byl dán zákonem č.75/1919 Sb. a novelou k obecním zřízením č. 76/1919 Sb. Volební právo se podle demokratických zásad 
stalo všeobecným, rovným, tajným a přímým a bylo přiznáno všem osobám, mužům  i ženám, které měly v obci alespoň tři měsíce trvalé 
bydliště. Volilo se na základě vázaných kandidátních listin a podle zásad poměrného zastoupení. Před volbami losovala místní volební 
komise, složená z dosluhujícího starosty a čtyř až šesti zástupců politických stran, pořadí kandidátních listin. Ty musely být nejpozději do 
osmi dnů před zahájením voleb vytištěny. Pak byly na obvyklých místech vyvěšeny vyhlášky, oznamující kdy a kde se volby uskuteční. Ve 
Staňkově Městysi bývala volební místnost na radnici a v hostinci U Hronů, ve vsi v Lidovém domě a v hotelu Janovec, později U města 
Domažlic. Volební místnosti musely být opatřeny zástěnou s psacími potřebami. Na řádný průběh voleb dohlížela komise, která po skončení 
učinila zápis o jejich průběhu, o počtu voličů a rozdělila mandáty jednotlivým volebním stranám. Nejprve bylo nutné vypočíst  volební 
číslo, tj. součet platných hlasů vydělit počtem mandátů, které měly být obsazeny, zvětšeným o jeden, a výsledek  zaokrouhlit nahoru. Tím se 
pak dělil počet hlasů odevzdaných vždy pro jednu kandidátní listinu. V roce 1927 ve Staňkově Městysi odvolilo z 927 oprávněných voličů 
850, z toho byly tři hlasy neplatné. Mělo být rozděleno 24 mandátů, volební číslo bylo tedy 34. Tehdy získal tradiční vítěz strana sociálně 
demokratická 8 mandátů, národní socialisté 5, strana živnostenská 4, republikánská strana zemědělců a malorolníků 3, lidová strana 
1 a národní demokracie 3 mandáty. Spektrum politických stran zůstávalo ve Staňkově Městysi po celé meziválečné období stejné, navíc 
přibyla ve 30. letech strana fašistická. Ve Staňkově Vsi vstupovali do voleb navíc komunisté, němečtí sociální demokraté a Občanská strana 
Krchleby.
 Volební období bylo ze zákona čtyřleté. Po volbách v letech 1923 a 1927 byly ale ve Staňkově Vsi vyhlášeny volby na jaro 1929. 
Kvůli připravovanému sloučení obou Staňkovů mělo nejprve dojít k rozloučení obcí Staňkova Vsi a Krchleb. Po upravení majetkových 
záležitostí rozdělovaných obcí byla osada Krchleby 27. října 1928 osamostatněna, společné zastupitelstvo bylo rozpuštěno a v obou obcích 
byla jmenována správní komise. Ve Vsi Staňkově jí předsedal Jakub Herian. Tato komise zastupovala obec do voleb v březnu 1929.
 V roce 1933 bylo novelou obecního volebního řádu volební období prodlouženo na šest let.
Na jaro 1938 byly vypsány volby do dvou třetin obcí, mezi nimi i do zastupitelstva Městyse Staňkova. Vzhledem k blížícímu se sloučení obou 
Staňkovů se zástupci politických stran ve Staňkově Městysi dohodli na jednotné kandidátce, s dobrým úmyslem ušetřit za volby. V případě, 
že by bylo navrženo jen tolik kandidátů, kolik má být zvoleno členů zastupitelstva, mohla místní volební komise podle zákona prohlásit za 
zvolené všechny navržené kandidáty a odpadlo by množení kandidátních listin. Kvůli procedurální chybě, pozdnímu podání kandidátní 
listiny fašistickou stranou, však byly volby 12. června 1938 uskutečněny. Zastupitelstvo vzešlé z těchto voleb spravovalo obec do srpna 1938, 
kdy proběhlo sloučení obcí a byla ustavena společná správní komise pro sloučené obce.
 V den voleb byl zákonem stanoven zákaz prodeje alkoholických nápojů. Ale přátelské obce si přece musejí pomáhat, a tak když se 
ve Staňkově Vsi konaly mimořádné volby v roce 1929, zval Městys prostřednictvím inzerátu v týdeníku Staňkovsko všechny sousedy voliče 
na návštěvu svých občerstvovacích zařízení, s douškou: „a až budou volby u nás....“

Radka Kinkorová

Vážení spoluobčané,
děkuji Vám jménem kandidátů za ČSSD za projevenou důvěru a Vaše hlasy v komunálních volbách. Vážím si každého hlasu, který jsme získali. 
Děkuji všem našim kandidátům, díky kterým naše strana získala čtyři zastupitele. Zisk více než 25% hlasů znamená posílení oproti roku 2002 o 
více než 5%. Ale vzhledem k volebnímu výsledku ODS (8 zastupitelů) jsme neměli možnost zasáhnout do povolebních vyjednávání.
 Blahopřeji vítězům z ODS a respektuji jejich právo na volbu partnerů. Přeji starostovi panu Horákovi i nové radě, aby se jim práce dařila 
a aby splnili co nejvíce ze svého programu  k prospěchu občanů a rozvoji Staňkova, Krchleb, Vránova a Ohučova.

Jaroslav Šobr

První Hubertova jízda v Puclicích
V sobotu 14. října se v Puclicích konala první Hubertova jízda. Po přivítání puclickou starostkou 
p.Machovou a seznámení s programem Hubertovy jízdy vyjelo na plánovanou trasu směrem k překážkám 
osm koní s jezdci z Puclic, Staňkova, Krchleb a Horní Kamenice, v čele s Maestrem pronásledujících lišku. 
První trasa se klikatila přes pole a lesy Puclic, Doubravy, Malého Malahova a zpět na přesedliště, kde už 
na jezdce čekalo občerstvení, teplý gulášek a soutěž v židličkové. Druhá trasa, už kratší, vedla Puclicemi a 
zpět, kde jezdci ukončili Hubertovu jízdu lovem o liščí ocas, a letošním králem honu se stala Eva Schuldová 
s kobylkou jménem Elona. Závěrečné „ Halalí“ a Hubertský soud s tribunálem trestající různými úkoly 
shozené překážky a výkon jezdců se uskutečnil v semošické restauraci, kde se pohodlně usadilo na padesát 

přihlížejících. V programu večera se našlo místo i pro překvapení a slosování lístků o drobné ceny a k dobré náladě hrála živá kapela až do ranních 
hodin. 
  Rádi bychom poděkovali městu Staňkov a obci Puclice, JZD v Puclicích, JZD ve Staňkově, Českým lesům a Českým silnicím za kladný 
přístup a ochotu spolupracovat s námi na  přípravě a schválení trasy Hubertovy jízdy, která tak mohla být přístupná po celé délce pro diváky, 
následující lovecký houf jezdců, a stala se tak díky krásné krajině a hezkému počasí i neopakovatelným zážitkem pro všechny. Dále děkujeme 
panu a paní Bublovým z Holýšova, kteří se skvěle zhostili obsluhy občerstvení ve stánku a za podporu jimi nasazenou při přípravě Huberta, 
paní Königové z Plzně za sponzorské dary, přespolním kameramanům, restauraci v Semošicích za zapůjčení salónku a příjemnou obsluhu při 
Hubertově soudu, hudební skupině Horses, všem jezdcům s koňmi, a všem, kteří se byť jen nepatrně podíleli na přípravě a organizaci, a připravili 
tak nevšední prožití sobotního dne plného zážitků. 

Kristýna Bublová, Sandra Vraštilová a Michal Mleziva
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UPOZORNĚNÍ
NA STRÁNKÁCH STAŇKOVSKA 

JE MOŽNO UVEŘEJŇOVAT 
INZERÁTY NEBO  PROPAGOVAT 

SVOJI FIRMU NA PRVNÍ STRÁNCE 
JAKO SPONZOR ČÍSLA. CENA ZA 

BĚŽNÝ INZERÁT JE 6 Kč/cm2, 
SPONZORSTVÍ ČÍSLA NA 1. STRANĚ 

STOJÍ 2000 Kč.

Základní 
škola 

ve Staňkově
 Již dva měsíce chodí žáci do školy. Je třeba, abychom Vás seznámili s tím, co se  v základní škole událo, co připravujeme.
Zahájení školního roku proběhlo slavnostně v Lidovém domě. Přivítali jsme mezi námi 35 prvňáčků. Žáky uvítala ředitelka školy, představily 
se mažoretky a country tance, zazpívaly členky pěveckého sboru. Žáky, jejich rodiče a zaměstnance školy pozdravil i starosta města.
 Další dny již neměly slavnostní, ale pracovní ráz. Začalo řádné vyučování – v tomto školním roce školu navštěvuje 317 žáků, kteří 
jsou vyučováni v 15 třídách. Oproti loňskému roku došlo k poklesu o 17 žáků. Pro úplnost údajů uvádíme: máme 2 první třídy (17 a 18 žáků), 
po jedné třídě v 2., 3.,  4., 7. a 9. ročníku, z nich 3 třídy mají více než 30 žáků.

 Protože školství prochází změnami, se kterými je nutné rodičovskou veřejnost seznámit, pozvali jsme dne 25. září rodiče do 
školní jídelny, kde je přivítala ředitelka školy. O činnosti školské rady ustavené k 1.1.2006 informovala její předsedkyně a pak byly rodičům 
vysvětleny podstatné změny, které jejich děti čekají. Chtěli bychom touto cestou poděkovat všem rodičům, kteří se na schůzku dostavili, a 
zároveň se jim omluvit, že ne pro všechny bylo místo k sezení. Již dříve jsme tyto informace podávali v místním kině, kde se ale třetí rok 
konání sešel stejný počet rodičů jako zaměstnanců školy, a proto jsme od této akce upustili. Vzhledem k tomu, že došlo k posunu výuky cizího 
jazyka již do třetí třídy, že zahájíme v dalším školním roce výuku podle školního vzdělávacího programu v 1. a 6. ročníku a že se zvyšují  
počty vyučovacích hodin pro žáky v jednotlivých ročnících, považujeme tyto informace za velice důležité a budeme hledat vhodnější prostory 
a formy pro informaci pro rodiče.
 Aby škola mohla zodpovědně přistoupit 
k tvorbě školního vzdělávacího programu a 
zpracovat analýzu dosavadních výsledků práce, 
zadali jsme dotazníky žákům, pedagogům a 
rodičům. Jakmile zpracujeme výsledky, budeme 
o nich opět rodičovskou veřejnost informovat. 
Naše poděkování patří všem rodičům od 2. do 9. 
ročníku, kteří nám dotazník vyplnili a do konce 
října odevzdali. Jeho vyhodnocení nám bude 
vodítkem k tomu, jak dále zlepšovat práci školy. 
(Dotazník samozřejmě obdrží i rodiče žáků 1. 
tříd, ale až v jarních měsících). Otázky, které 
vyvstanou, prodiskutujeme i na školské radě a 
se zřizovatelem. Nabízíme všem rodičům, pokud 
budou mít otázky či připomínky, aby využili 
možnosti osobní návštěvy nebo poštovní schránku 
u vchodu školy – samozřejmě se budeme jejich 
podněty zabývat. Celkem se nám vrátilo 112 
dotazníků, což je asi od 43 % rodičů. Děkujeme.
 Jako v loňském školním roce, tak i letos 
budeme reagovat projekty na určité události. 
Dne 4.10. to byl Den zvířat. Starší žáci vytvořili 
zdařilé práce týkající se společenství lesa, louky 
a vodního toku, mladší malovali živočichy a 
tvořili kalendář, četli si o zvířatech, 4. třída prožila 
překvapení – přišel mezi ně pan Macán, známý 
úspěšný chovatel  s ukázkou zpívajících kanárů. Odpověděl pozorně naslouchajícím dětem na spoustu zvídavých otázek.
 První stupeň pak navštívil zoologickou zahradu v Plzni, kde pro ně  Den zvířat vyvrcholil. Práce starších žáků hodnotili zástupci 
třídních samospráv a práce byly vystavené ve vestibulu školy  společně s fotografi emi, jak práce postupovaly.
 V měsíci listopadu opět uspořádáme Dny otevřených dveří s možností navštívit vyučovací hodiny a udělat si obrázek o tom, jak se 

s dětmi ve škole pracuje. Ve stejný měsíc proběhnou i individuální 
konzultace s učiteli pro rodiče a jejich děti. Počátkem prosince pak 
pozveme zástupce středních škol okresu, aby podali informace o 
možnosti studia vycházejícím žákům a jejich rodičům.
 Nyní se již pomalu chystáme na vánoční koncert, kam 
samozřejmě širokou veřejnost pozveme. 

vedení školy
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Hokejisté Staňkova vedou Chodskou ligu 
v ledním hokeji 

Zdravím fanoušky staňkovského 
hokeje. Hokejistům Staňkova se podařilo vstoupit 
do nového ročníku Chodské ligy úspěšně. Po 
čtyřech vyhraných utkáních se Staňkov dostal do 
čela Chodské ligy. Do týmu Staňkova přišly před 
sezónou tři posily - Martin Kapitán (HC Kanice), 
Miroslav Volf (HC Plzeň) a Tomáš Škarda (HC 
Klatovy). 

V prvním kole zdolal Staňkov 
Poběžovice 4:1. Úvodní zápas se vyznačoval 
řadou nepřesností v přihrávkách. Přesto se 
podařilo trefami Petra Hoffmana (2x), Jiřího 
Látala a Petra Němce zvítězit. 

V druhém utkání nastoupil Staňkov 
proti Domažlicím. Staňkov byl jednoznačně lepším týmem a zvítězil 5:3. Za Staňkov 
skórovali Petr Hoffman, Jiří Látal, Petr Němec, Martin Kapitán a Miroslav Volf. 

Třetí zápas odehrál Staňkov na ZS v Klatovech proti Chodské Lhotě. Ve 
vyrovnaném utkání měl Staňkov větší převahu a od začátku utkání vedl. Vítězství 
Staňkova 4:2 zařídili Jiří Látal (2x), Petr Hoffman a Petr Němec.

Ve čtvrtém kole, které se hrálo ve státní svátek 28.10., se tým Staňkova 
utkal s týmem Kanic. Ve vyrovnaném souboji si Staňkov v první třetině vytvořil 
dvougólový náskok a poté už soupeři nedovolil utkání otočit. Střelci branek Petr 
Němec (2x), Jiří Látal, Libor Peteřík, Luboš Raška. Staňkov zvítězil 5:3.

Nejlepšími střelci Staňkova, kteří mají na kontě shodně po 5 gólech, jsou 
Petr Němec a Jiří Látal. V listopadu se Staňkov utká s těmito týmy: Kramolín, 
Pocinovice, Všeruby a Díly. Tak nám držte palce i v těchto vzájemných střetnutích. 
Podrobné informace o našem klubu naleznete na webových stránkách http://
www.mestostankov.cz/ v sekci sport - hokej. 

Na závěr bychom chtěli velmi poděkovat našim sponzorům pro letošní 
sezónu:

Město Staňkov – Sokol Staňkov
K. KLEMENT – stavebniny Staňkov
DELTA potraviny – potraviny H. Týn
ALUTOR L&B – Staňkov
AUTOBAZAR C.M.S trading – Vránov
BAVARIA – Staňkov
ZEAS - Puclice

Ing. Vojtěch Němec 

vystoupí ve čtvrtek dne 16. listopadu 2006 
ve 20.00 hodin v Lidovém domě ve Staňkově 
s písněmi ze 60. – 90. let a se vzpomínkou na 
Petra Nováka

Předprodej vstupenek na MěÚ ve Staňkově, 
vstupné 100,- Kč

V programu jsou zařazeny:

• známé Kahovcovy písničky ze 60.let /Paní v 
černém, Poprava blond holky atd./ 

• Rock´n´Roll v původní podobě 

• písně z období spolupráce s Coutry beatem
/Háj modřínů, To se budem príma mít/ 

• několik písní z alba Rub a líc 

• vzpomínka na Petra Nováka, dlouholetého 
zpěváka skupiny G&B
/Povídej, Hvězdičko blýskavá, Já budu 
chodit po špičkách/

George & Beatovens a Karel Kahovec
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